
Styrelsemöte 2012-04-01 

 

Närvarande: Jan Isberg, Susanne Andersson, Maria Isaksson, Johan Friberg, Jonny Eriksson, Cecilia 
Myrén 

 

Ordföranden förklarar mötet för öppnat. 

 

Tävlingssektionen har haft möte angående den kommande hopptävlingen. Detaljerna kring tävlingen 
börjar bli klara.  

 

Ekonomin är i balans i dagsläget. 

 

En person kommer att påbörja en FAS-3 placering på ridklubben under kommande vecka.  
 

Arbetet med att skapa en arbetsgrupp fortgår. 

 

Styrelsen har utsett Sofia Johansson till stallchef i Grevestallet. Hon kommer att ha ansvar för det som 
har med Grevestallet att göra. Tillsammans ska de uppstallade i Grevestallet göra stallregler samt göra 
upp schema för hagarna. 

 

De kontrakt som tagits fram har styrelsen nu godkänt. De kommer att börja gälls så fort som möjligt. 
 

Ungdomssektionen ska ansvara för ponnyridningen på familjedagen i parken den 7 juli. 
 

Jan Isberg har varit på föreläsningen ”Enerigsmart förening”. Han lade där fram förslag att kommunens 
egen engeristrateg skulle komma till klubben och titta över anläggningen. Möte är bokat till efter påsk. 
 

Den 30 april ska vi inventera på Sundberg Mörlunda. US får ansvar för detta. Och vi ser gärna att många 
från US kommer och hjälper till. 
 

Ungdomsledarkurs har genomförts, deltagande var Emelie Andersson och Felicia Jonsson. 
 

Städdag för våren blir lördagen den 14 april. Vi börjar kl. 08.00. Vi bjuder på korv och fika. Styrelsen 
hoppas på stor uppslutning.  
 

Vi har haft brandsyn på anläggningen. Grevestallet blev underkänt p.g.a. infravärmarna i taket i 
sadelkammaren. Översyn av samtliga lampkupor i trapphus och foderkammare, samt översyn av 
samtliga handbrandsläckare behöver göras. Nya brandvarnare ska fixas till cafeterian.  
 

Styrelsen beslutar att byta lås på dörrarna till sadelkammrarna i Grevestallet och privatdelen i 
ridskolestallet.  
 

Styrelsen utser Susanne Andersson till personalansvarig. 

 

Sponsor- och pressansvarig utses nästa möte. 

 

En ny ”handlingsplan vi olycka” ska göras. Jan Isberg ansvarar för detta. 
 

Styrelsen pratar om att titta över hemsidan. 
 

Styrelsen beslutar att klubben från och med i höst ska börja fakturera alla avgifter. Betalningsvillkor 30 
dagar och därefter kommer fakturan att skickas till inkasso. 
 

Styrelsen ska titta över antalet ridande.  
 

Nästa möte blir söndagen den 22 april kl. 16.00. Tävlingsansvarig samlar ihop gänget inför tävlingen för 
att kolla av att allt är ok. 
 

Ordföranden förklarar mötet för avslutat. 


